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نیکبخت ، دستیار عنایتی در پاکدشت

علیرضا نیکبخت واحدی ستاره مشهدی سال های نه چندان دور فوتبال ایران و 
تیم های استقلال و پرسپولیس به عنوان دستیار رضا عنایتی در تیم سرخپوشان 

پاکدشت انتخاب شد و دوران مربیگری خود را در لیگ یک آغاز خواهد کرد.
نیکبخت دربــاره شــروع کارش ، گفــت: قبلا گفته بــودم کــه آرام آرام بــه فوتبال 
برمی گردم. هول نبودم که ناگهانی به یک تیم بروم و بعد محو شوم. رضا عنایتی هم 
دوست خیلی قدیمی من است و با یکدیگر همبازی بوده ایم. یک اتفاق جدید و خوب 
افتاده که سرخپوشــان را خریده است و آن قدر شــرایط خوب بوده که توانستند با 
بازیکنان 50 درصد تسویه کنند. خدا را شکر با یک تیم جوان کار را شروع کرده اند. 
این تیم ها را باید حمایت کرد. کســانی که از جیب خرج می کنند و عشق فوتبال 
دارند باید حمایت شوند.بازیکن سابق تیم ملی درباره مدرک مربیگری اش گفت: 
من کلاس B آسیا را گذرانده ام و مدرک آن را دارم. منتظر هستم که کلاس A برگزار 
شود تا در آن شرکت کنم.نیکبخت درباره ادامه مسیر خود در مربیگری گفت: من 
خیلی خوشحال هستم و فعلا دارم تجربه کسب می کنم. اصلا هیچ عجله ای برای 
سرمربیگری در تیمی ندارم. یا کاری را انجام نمی دهم، یا اگر واردش شوم به نحو 
احســن آن را انجام می دهم. هنوز باید تجربه کســب کنم. دارم به 39 ســال وارد 
می شــوم. باید از همه مربیان چیزی یاد بگیرم. الان هم خیلی خوشحالم دستیار 

کسی هستم که قبلا همبازی اش بوده ام.

مرخصی یک هفته ای شاگردان یحیی

بازیکنان تیم فوتبال شــهرخودرو پس از دیــدار با تراکتورســازی به مرخصی یک 
هفته ای رفتند. پس از دیدار تیم های تراکتورســازی و شــهرخودرو در تبریز و آغاز 
نیم فصل،  با نظر یحیی گل محمدی بازیکنان مشهدی به مدت یک هفته به مرخصی 
رفتند تا از روز دوشنبه مجدد تمرینات شان در زمین چمن منزل آباد مشهد را از سر 
بگیرند. شهرخودرو که اول بهمن ماه باید اولین بازی آســیایی خود را در پلی  آف 
لیگ قهرمانان برگــزار کند، با تمهیدات ویژه ای از ســوی فرهاد حمیداوی مالک 
فوتبالی خود، به مدت هشت روز از تاریخ 14دی ماه راهی اردوی دبی در امارات 
متحده عربی خواهد شد تا در شرایطی کاملا متفاوت خود را مهیای تجربه جدید 
در آسیا کند. شــایان ذکر است ، شهرخودرو تنها باشــگاه در شرق کشور است که 
برای اولین بار به مسابقات فوتبال لیگ قهرمانان آســیا راه می یابد و با عبور از دو 
بازی دور پلی آف می تواند شــانس حضور در دور گروهی و صعود به مراحل بالاتر 

را نیز پیدا کند.

 مدیر کل استاندارد 
خراسان رضوی:

 معاون املاک و اراضی آستان قدس رضوی 
مطرح کرد:

مشکل خاصی در محصولات کیک و 
کلوچه تولیدی در استان وجود ندارد
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مدیرکل تعزیرات حکومتی 
خراسان رضوی خبر داد:

گلایه تجار افغانستانی از هزارتوی 
سرمایه گذاری در استان

 صفحه2

در نشست معرفی فرصت سرمایه گذاری ایران و افغانستان مطرح شد:

 گامی دیگر
برای قطار  

مشهد-گلبهار

4۳8 میلیارد اعتبار برای تونل 
قطار مشهد-گلبهار-چناران 

اختصاص می یابد

  صفحه۳

نتایج سفر استاندار به 
تاجیکستان  تشریح شد
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 تشکیل
 ۱۱ پرونده 

تخلف 
یلدایی

مدیر عامل شــرکت عمران شــهر جدید 
گلبهار گفت:با اختصاص 438 میلیارد 
تومان اعتبار به طرح قطار برقی مشهد-
عملیــات  زودی  بــه  گلبهار-چنــاران 

اجرایی...
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ملی پوش تیم فوتسال بانوان استان: 

انگیزه زیادی برای قهرمانی 
در لیگ برتر داریم

ملی پوش تیم فوتسال بانوان خراسان رضوی گفت: بازیکنان 
تیم ما انگیزه بسیار زیادی برای قهرمانی در لیگ برتر فوتسال 
بانوان دارند و در هر بازی با برنامه جلو می روند.  نسیمه غلامی 
کاپیتان تیم ملی و بازیکن تیم فوتسال خراسان رضوی درباره 
صدرنشینی تیمش در هفته های اخیر لیگ برتر فوتسال بانوان 
افزود: رقابت های لیگ تا حدی جذاب و حساس شده است که 
به هیچ عنوان نمی توان تعیین کرد که کدام تیم ها جزو چهار تیم 
بالای جدول قرار می گیرند و به مرحله پلی آف رقابت ها صعود 
می کنند. هم اکنون شش تیم بالای جدول رقابت نزدیکی برای 
کسب عنوان قهرمانی دارند و برای رسیدن به این هدف تلاش 

زیادی می کنند.
او تصریح کرد: رقابت ها در نیم فصل دوم بســیار نزدیک به هم 
دنبال می شود و نتایج غیر قابل پیش بینی است. در این شرایط 
است که عیار تیمی مشخص می شود و هر باشگاهی که تلاش 
بیشتری داشته باشد به مرحله پلی آف صعود می کند. غلامی 
افزود: وضعیت مالی تیم ما بســیار خوب است و مسئولان 55 
درصد از قرارداد های ما را پرداخــت کرده اند و هیچ چیز برای 
ما کم نگذاشــته اند. فاطمه شــریف ســرمربی تیم مــا مدیریت 
بســیار خوبی روی تیم و بازیکنــان دارد و خوشــبختانه هر روز 
تمرین های منظمی را پشت ســر می گذاریم. ما برای هر بازی 
برنامه ریزی خاص خودش را خواهیم داشــت و تمام بازیکنان 
با انگیزه بســیار بالایی برای رســیدن به قهرمانی در مسابقات 

امسال تلاش می کنند.
وی اظهــار کــرد: برنامــه ریزی هــا و نظم ســازمان لیــگ برای 
برگزاری مســابقات این فصل قابل تحســین و همه چیز تا این 
جای کار به خوبی پیش رفته اســت. با وجود این که در شرایط 
حاضر بیشتر باشگاه ها با مشــکلات مالی زیادی دست و پنجه 
نرم می کنند، اما امیدوارم در ادامه فصل تیمی از لیگ انصراف 

ندهد.
او افزود: داوری ها در نیم فصــل اول رقابت ها چندان رضایت 
بخش نبود، امــا در نیم فصل دوم کیفیت قضاوت ها بهتر شــد، 

البته نه تا حدی که بگوییم 
هــای  داوری  شــاهد 

بسیار خوبی بودیم.

راه اندازی مانیتورینگ 
هوشمند پایش 

تخلفات ساختمانی

معاون شهردار مشهد 
خبرداد:
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